
Jeg er kandidat fra 1991, speciallæge i lungemedicin og klinisk farmakologi, og har været overlæge siden 
2014, aktuelt på Tværfagligt smertecenter, Rigshospitalet. Jeg har været i repræsentantskabet stort set lige 
så længe. Igennem mange år – også som yngre læge – har jeg været tillidsrepræsentant, senest på 
Nordsjællands Hospital frem til april 2022, men har også været det i Staten og i Region Sjælland. 

Arbejdsmiljøet, især det psykiske, betyder meget for mig, og er noget, jeg har fokus på. Vi er som overlæger 
udsat for dagligt pres og belastning, og det påvirker vores fysiske og psykiske tilstand. 

Tillid og sammenhold er vigtige emner, som jeg mener, at vi bør dyrke mere som overlæger. Der er mange 
etiske dilemmaer gemt i vores arbejde, og vi er et væsentlig talerør for patienter og pårørende. Derfor er 
vores arbejdsvilkår så vigtige. 

Jeg håber på, at vi kan få mere indflydelse på vores arbejdsplads og dermed bedre vilkår for vores arbejde. 
Derfor stiller jeg op til repræsentantskabet i Overlægeforeningen. 

 


